
PROTOKÓŁ Nr LXV/2023 

z LXIV sesji Rady Gminy Czerniewice, odbytej w dniu 30 marca 2023 r. 

w miejscu spotkań i rekreacji w Czerniewicach. 

 

 

Liczba radnych - 15 

Radni obecni: - 15. 

       1.Kępa Jarosław 

2.Gierach Jan 

3. Goleń Grzegorz 

4. Kacprzak Jarosław  

5. Kaczmarek Benedykt 

6.Wiśnik Paweł 

                   7. Kościecha Paulina 

                   8. Gołębiewski Włodzimierz 

 

9. Kępa Aleksandra  

10. Koczywąs Wiesława  

11. Michalak Marek 

12. Pietrzak Grzegorz 

13. Juzwik Barbara 

14. Stefańska Renata 

15. Jankowski Mirosław 

 

Ponadto w obradach udział brali: 

1. Andrzej Bednarek - Wójt Gminy 

2. Katarzyna Krakowiak- Sekretarz Gminy 

3. Marzena Pawelec-Skarbnik Gminy 

4. Rafał Micuła – Komendant Policji w Czerniewicach 

5. Agnieszka Przeorska – Inspektor ds. rolnictwa i ochrony środowiska 

6. Agnieszka Lechowska- Inspektor ds. gospodarki przestrzennej i gospodarki nieruchomościami 

7. Agnieszka Szewczyk – Przewodnicząca zespołu interdyscyplinarnego 

8. Andrzej Jóźwik – Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

Punkt – 1. 

Obrady LXV sesji Rady Gminy Czerniewice otworzył Przewodniczący Rady Jarosław Kępa.    

Na wstępie powitał zaproszonych gości oraz radnych. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że na stan 15 radnych, listę podpisało 15 

radnych co oznacza, że obrady są prawomocne i Rada jest władna do podejmowania wszelkich decyzji i 

uchwał. 

 

Punkt – 2. 

Porządek obrad  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zgłaszanie uwag i wniosków do protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja o stanie bezpieczeństwa. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czerniewice na lata 

2023-2042. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Czerniewice na rok 2023. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia/ nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 

środków stanowiących fundusz sołecki. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Czerniewice na rok 2023. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla wybranych terenów w gminie Czerniewice. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Czerniewice. 



11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Czerniewice dla wybranego 

terenu w gminie Czerniewice. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Rady Gminy Czerniewice oraz jej stałych 

komisji na 2023 rok. 

13. Sprawozdania z działalności stałych Komisji Rady Gminy Czerniewice. 

14. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie. 

15. Sprawozdanie  z  działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

16. Roczne sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w pracy asystenta rodziny. 

17. Sprawy różne. 

18. Zgłaszanie wniosków i interpelacji przez radnych. 

19. Zapytania i wolne wnioski. 

20. Zakończenie obrad. 

 

 

Punkt – 3. 

Protokół z sesji został opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej, był wyłożony do 

wglądu przed sesją oraz była możliwość wcześniejszego zapoznania się z nim u pracownika 

obsługującego Radę. Przewodniczący zapytał radnych czy mają uwagi do treści protokołu. 

Radni uwag ani wniosków do protokołu nie zgłosili. 

 

Punkt – 4. 

 Informacja o stanie bezpieczeństwa. Punkt ten omówił Komendant Policji w Czerniewicach. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 Pytań i uwag do sprawozdania nie było. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, ze Rada przyjęła informację. 

 

Punkt – 5. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czerniewice na 

lata 2023-2042.Punkt omówiła skarbnik Marzena Pawelec. 

Wójt odniósł się do projektu mówiąc o zmianach wynikających z rozporządzeń rządowych w 

oświacie, czy tzw. programie ,, Wsparcie rodzin w gminie Czerniewice”, czy też ,, Unieszkodliwienie 

wyrobów zawierających azbest”. Powiedział o kontynuowaniu programów do tej pory realizowanych 

dotyczących m.in. eternitu, czy folii rolniczych. Opowiedział o planowanej inwestycji zakupu działki po 

dawnej zlewni mleka i sprzedaż jej pod działalność gastronomiczną. Wójt powiedział o planowanym 

zakupie ciągnika z kosiarką, który usprawniłby prace porządkowe. Powiedział o sprzedaży  kosiarek na 

wysięgniku i samochodu marki Citroen. Środki pozyskane ze sprzedaży przeznaczone zostałyby na 

zakup traktorka. Powiedział o  realizowanym programie ,,Cyfrowa Gmina”. 

Pytań i uwag do projektu nie było. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju – Społeczno - Gospodarczego, Finansów i Uchwał Grzegorz Goleń  

poinformował, że komisja przeanalizowała projekt uchwały i nie wnosi żadnych uwag do projektu.  

 Projekt uchwały przedstawiła Radna Wiesława Koczywąs. 

 Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 glosami „za” 

bez głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących się” podjęła uchwałę nr LXV/346/23 w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czerniewice na lata 2023-2042, która stanowi 

załącznik do protokołu. 

  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu 

 

Punkt – 6. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Czerniewice na rok 2023. Punkt omówiła 

Skarbnik.  



Pytań i uwag nie było.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju – Społeczno - Gospodarczego, Finansów i Uchwał Grzegorz 

Goleń poinformował, że komisja przeanalizowała projekt uchwały i nie wnosi żadnych uwag do projek-

tu.  

Projekt uchwały przedstawiła Radna Wiesława Koczywąs. 

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami „za” bez 

głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących się” podjęła uchwałę nr LXV/347/23 w sprawie zmian 

budżetu Gminy Czerniewice na rok 2023,  która stanowi załącznik do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt – 7. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia/ nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie 

gminy środków stanowiących fundusz sołecki. Punkt omówił Wójt. 

 Powiedział o podziale środków na poszczególne sołectwa, jeśli zostanie ten fundusz 

wyodrębniony. Korzystniejszym rozwiązaniem jest nie wyrażenie zgody na jego uchwalenie. Środki nie 

zostaną podzielone a inwestycje będą realizowane z większym udziałem finansowym. 

Pytań i uwag nie było.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju – Społeczno - Gospodarczego, Finansów i Uchwał Grzegorz 

Goleń poinformował, że komisja przeanalizowała projekt uchwały i nie wnosi żadnych uwag do projek-

tu.  

Projekt uchwały przedstawiła Radna Barbara Juzwik. 

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami „za” bez 

głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących się” podjęła uchwałę nr LXV/348/23 w sprawienie nie 

wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki,  która 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Punkt – 8. 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Czerniewice na rok 2023. Punkt omówiła Inspektor Agnieszka 

Przeorska. Powiedziała, ze jest to coroczny program wynikający z obowiązku zapewnienia opieki 

bezdomnym zwierzętom w gminie i wynika to z ustawy o ochronie zwierząt. 

 Przewodniczący Rady Gminy poprosił Inspektor o podanie liczby piesków, które gmina może 

oddać do schroniska i koszcie utrzymania jednego psa. 

 Inspektor odpowiedziała, że w ciągu roku możemy oddać 8 psów do schroniska i za 

umieszczenie jednorazowo koszt to 3600 zł. 

Pytań i uwag nie było.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju – Społeczno - Gospodarczego, Finansów i Uchwał Grzegorz 

Goleń poinformował, że komisja przeanalizowała projekt uchwały i nie wnosi żadnych uwag do projek-

tu.  

Projekt uchwały przedstawiła Radna Barbara Juzwik. 

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami „za” bez 

głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących się” podjęła uchwałę nr LXV/349/23 w sprawie przyjęcia 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Czerniewice na rok 2023,  która stanowi załącznik do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Punkt – 9. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla wybranych terenów w gminie Czerniewice. Punkt omówiła 



Inspektor Agnieszka Lechowska. Powiedziała, że projekt tej uchwały uszczegóławia możliwość 

zagospodarowania w ramach terenów zabudowy jednorodzinnej z dopuszczeniem zabudowy usługowej 

oraz tereny zabudowy usług publicznych w związku z planowanymi inwestycjami. Zmiana ta dotyczyć 

będzie wybranych ustaleń tekstowych odnoszących się do obszaru objętego planem. 

Pytań i uwag nie było.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju – Społeczno - Gospodarczego, Finansów i Uchwał Grzegorz 

Goleń poinformował, że komisja przeanalizowała projekt uchwały i nie wnosi żadnych uwag do projek-

tu.  

Projekt uchwały przedstawiła Radna Renata Stefańska. 

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami „za” bez 

głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących się” podjęła uchwałę nr LXV/350/23 przystąpienia do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranych terenów w 

gminie Czerniewice,  która stanowi załącznik do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt – 10. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Czerniewice. Punkt omówiła Inspektor Agnieszka Lechowska. 

Powiedziała, że uchwała ta zawiera zmiany wynikające ze zmieniających się przepisów budowlanych. 

Będzie dotyczyć zmian tekstowych odnoszących się do wybranego terenu objętego planem i nie będzie 

dotyczyć rysunku. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju – Społeczno - Gospodarczego, Finansów i Uchwał Grzegorz 

Goleń poinformował, że komisja przeanalizowała projekt uchwały i nie wnosi żadnych uwag do projek-

tu.  

Projekt uchwały przedstawiła Radna Renata Stefańska. 

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami „za” bez 

głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących się” podjęła uchwałę nr LXV/351/23 przystąpienia do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  gminy Czerniewice,  która 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Punkt – 11. 

 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Czerniewice dla wy-

branego terenu w gminie Czerniewice. Punkt omówiła Inspektor Agnieszka Lechowska. Powiedziała, 

ze zaistniała potrzeba wprowadzenia zmian do studium uwarunkowań i zagospodarowania prze-

strzennego gminy Czerniewice zatwierdzonej uchwałą Nr XLVIII/263/22 Rady Gminy Czerniewice z 

dnia 29 marca 2022 r. związanej z planami inwestycyjnymi – farmą fotowoltaiczną w obrębie Czer-

niewice, Studzianki, Zagóry. 

 Wójt odniósł się do trzech ostatnich uchwał mówiąc o zmianach związanych z inwestycjami – 

farma fotowoltaiczna, remont Urzędu Gminy czy też budowa punktu usługowo-gastronomicznego. 

Pytań i uwag nie było.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju – Społeczno - Gospodarczego, Finansów i Uchwał Grzegorz 

Goleń poinformował, że komisja przeanalizowała projekt uchwały i nie wnosi żadnych uwag do projek-

tu.  

Projekt uchwały przedstawiła Radna Renata Stefańska. 

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami „za” bez głosów 

„przeciwnych” oraz „wstrzymujących się” podjęła uchwałę nr LXV/352/23 zmieniającą uchwałę Nr 

LVII/308/22 Rady Gminy Czerniewice z dnia 28 października 2022 r. w sprawie przystąpienia do spo-



rządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Czer-

niewice dla wybranego terenu w gminie Czerniewice,  która stanowi załącznik do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Punkt – 12. 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Rady Gminy Czerniewice oraz jej stałych komi-

sji na 2023 rok. Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że plan pracy Rady Gminy Czerniewice 

został opracowany i przedstawiony na obradach  stałych komisji. 

 Przewodniczący Komisji Rozwoju – Społeczno - Gospodarczego, Finansów i Uchwał Grzegorz 

Goleń poinformował, że komisja przeanalizowała projekt uchwały i nie wnosi żadnych uwag do projek-

tu.  

Projekt uchwały przedstawiła Radna Wiesława Koczywąs. 

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami „za” bez głosów 

„przeciwnych” oraz „wstrzymujących się” podjęła uchwałę nr LXV/353/23 w sprawie przyjęcia planów 

pracy Rady Gminy Czerniewice oraz jej stałych komisji na 2023 rok,  która stanowi załącznik do pro-

tokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Punkt – 13. 

Sprawozdania z działalności stałych Komisji Rady Gminy Czerniewice przedstawili 

Przewodniczący poszczególnych stałych komisji Rady Gminy, które stanowią załącznik do protokołu. 

Punkt – 14. 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie. Punkt 

omówiła Przewodnicząca zespołu interdyscyplinarnego  Agnieszka Szewczyk. Pytań i uwag do 

sprawozdania nie było. 

Przewodniczący Rady Gminy oświadczył, że sprawozdanie zostało przyjęte. 

 Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Punkt – 15. 

Sprawozdanie  z  działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

przedstawił Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

Andrzej Jóźwik. Pytań i uwag do sprawozdania nie było. 

Przewodniczący Rady Gminy oświadczył, że sprawozdanie zostało przyjęte. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Radna Wiesława Koczywąs zapytała jakie są rezultaty pracy z osobami uzależnionymi od 

alkoholu. 

 Przewodniczący odpowiedział, że pomocą psychologa objęte są całe rodziny. Jest to tak silne 

uzależnienie, że wyniki tej pracy są bardzo rożne. Wielu uzależnionych deklaruje, że odstawiło alkohol i 

cały czas uczęszcza na rozmowy. Niestety są przypadki gdzie kończy się ten cały proces 

niepowodzeniem i powrotem do nałogu. 

Więcej pytań nie było. Przewodniczący Rady Gminy oświadczył, że sprawozdanie zostało przyjęte. 

Punkt – 16. 

Roczne sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w pracy asystenta rodziny 

przedstawiła Agnieszka Szewczyk, które stanowi załącznik do protokołu. 

 Radny Grzegorz Goleń zapytał jakie formy pomocy są realizowane przez takiego asystenta. 

Agnieszka Szewczyk odpowiedziała, że jest to pomoc w ramach rodziny dla tych, którzy nie radzą sobie 

z różnymi codziennymi sprawami. W ramach tej pomocy jest m.in. nauka radzenia z domowymi 

obowiązkami i wypełnianiem dokumentów, poszukiwaniem pracy czy też odrabianiem lekcji. Asystent 

reaguje również na nadużywanie alkoholu jeśli takowe występują w rodzinie z którą pracuje. 

Więcej pytań nie było. Przewodniczący Rady Gminy oświadczył, że sprawozdanie zostało przyjęte. 

Punkt – 17. 

 

 W punkcie sprawy różne  Wójt podziękował Radnemu Rady Powiatu Dariuszowi Kowalczykowi 

za interwencję i realizację czyszczenia poboczy przy drogach powiatowych. 



Wójt powiedział również o inwestycjach i zakończonym pierwszym etapie prac przy oczyszczalni w 

miejscowości Zagóry. Drugi etap tych prac został w 70 % zrealizowany. Wójt poinformował również o  

sprawnie przebiegających pracach przy rozbudowie i modernizacji Gminnego Centrum Kultury, 

Rekreacji i Biblioteki Publicznej i Ochotniczej Straży Pożarnej w Chociwiu. Kolejna inwestycja to 

montaż paneli fotowoltaicznych wśród mieszkańców. Wójt powiedział o przetargach na remonty dróg i 

regulowaniu stanów prawnych nieruchomości stanowiących własność gminy. Powiedział o staraniach w 

sprawie dofinansowania na zabytki i przeznaczenia tych środków na remonty kościołów. Księża 

współpracują i składają wnioski. Wójt poinformował  również o węglu. Chcemy do kwietnia zakończyć 

ten temat. Odbywa się to sprawnie i kończymy wydawać już węgiel na drugie wnioski. 

Punkt – 18. 

W punkcie zgłaszanie wniosków i interpelacji przez radnych Radna Aleksandra Kępa zgłosiła 

zły stan dróg na Chociwiu, Radny Grzegorz Pietrzak drogę do Chociwia od strefy przemysłowej w 

miejscowości Wale i remont świetlicy w miejscowości Wale. Radna Wiesława Koczywąs zgłosiła 

remont świetlicy w Podkonicach. 

Wójt odpowiedział, że jest ogłaszany przetarg na remonty dróg i będą te prace realizowane wraz 

z czyszczeniem poboczy. Niestety nie wszystkie prace mimo chęci  możemy zrealizować i jest to 

związane z finansami i tegorocznym budżetem. Ceny usług i materiałów też są wysokie.  

Punkt – 19. 

W punkcie zapytania i wolne wnioski sołtys Mirosław Koper  prosił o obcięcie gałęzi na drodze 

w Małej Woli na odcinku leśnym, natomiast Sołtys Wiesław Rybak prosił w imieniu mieszkańców Zagór 

o postawienie tablicy informacyjnej dla mieszkańców tej miejscowości. 

 Wójt odpowiedział, że wraz z poprawą pogody rozpoczęte zostaną prace porządkowe i 

czyszczenie poboczy. Złożył również serdeczne życzenia z okazji zbliżających się świąt Wielkanocnych. 

Z uwagi na to, że porządek obrad został wyczerpany, Przewodniczący Rady Gminy Jarosław 

Kępa podziękował zebranym za przybycie oraz udział w obradach i zamknął LXV Sesję Rady Gminy 

Czerniewice. 

 

Protokołowała  

 

Emilia Kwapiś                                                                               Przewodniczący Rady Gminy 

 

Jarosław Kępa 

 


